
Respostes a la ciutadania del PDCAT al Ple de 21/12/2016 

Sra. Ibáñez: 

“Parlant del Pla de mobilitat, hi havia una reflexió que s’ha fet aquí moltes vegades, i 
no està resolta ni amb el Pla de mobilitat, ni crec que es resolgui mai. Una és que 
tots els cotxes de l’Escola Garbí, que segueixen estan a la plaça, segueixen estant a 
la masia, i segueixen estant «desperdigats» por ahí. Que sé que hi ha moltes 
explicacions de la Policia local, però que ja no serveix, que d’això ja fa molts dies, 
eh? Molts mesos, vaja. 

I després també hi ha una altra cosa: que a més hem cedit un carrer públic a l’altra 
escola que hi ha pujant al carrer, a l’esquerra, amb un nom molt rar. Aquests tenen 
un carrer públic, que no sé si paguen alguna cosa per tenir un carrer públic amb uns 
horaris en què només poden passar ells.” 

El senyor Siquier: 
 
 “Són dues qüestions que tenim detectades i que tenim solucions, perquè per poc 
que puguem les posarem en marxa, tant la problemàtica dels mals aparcaments sota 
el pont de l’autopista, de tot l’entorn Garbí, com el carrer de l’escola Highlands, a què 
fa referència. Estem buscant les solucions tècniques que millorin la situació actual. 
Ho tenim contemplat, o tenim al damunt de la taula, i per poc que puguem, doncs, ho 
veurem fet una realitat.” 


